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شركت
 شهركهاي صنعتي تهران

نوبت دوم

رئيس كميته ملي 
سعيد احمديان

   گزارش
المپيك اي�ران در 
نامه اي ب�ه همتاي 
چيني اش با حمايت از برگزاري المپيك زمستاني 
چين به شدت از رويكرد سياسي امريكايي ها كه به 
تحريم ديپلماتيك مسابقات پرداخته اند، انتقاد كرد. 
15 بهمن در حالي مش��عل بازي ه��اي المپيك 
زمستاني روشن مي شود كه اين رقابت ها از چند 
ماه پيش درگير حواش��ي سياسي ش��ده است. 
حاشيه هايي پررنگ تر از متن بازي ها، آن هم در 
ش��رايطي كه پكن با ميزباني المپيك زمستاني، 
اولين ش��هري اس��ت كه هم ميزب��ان المپيك 
تابستاني و هم زمس��تاني بوده است، اما تحريم 
ديپلماتيك اين بازي ها از سوي برخي كشورها با 
رويكردي سياسي، بيست و چهارمين دوره بازي ها 

را تحت تأثير قرار داده است. 
  تحريم سياسي ورزش

دوري ورزش از سياس��ت، اصلي است كه همواره 
مسئولان كميته بين المللي المپيك بر آن تأكيد 
مي كنند، مانند توماس باخ، رئيسIOC كه مداخله 
سياسي را به معناي پايان المپيك مي داند: »مداخله 
سياس��ي مي تواند به معناي پايان المپيك باشد. 
همان طور كه اي��ن اتفاق در بازي ه��اي المپيك 
باستاني پس از هزار سال به خاطر مداخله امپراطور 
رم رخ داد. يونانيان باستان مي دانستند كه المپيك 
فقط در صورت بي طرفي سياسي مي تواند وجود 
داش��ته باش��د.« با وجود چنين تأكيدي از سوي 
رئيس كميته بين المللي المپيك، به نظر مي رسد 
برخي كشورها با تحركات و تصميم هاي سياسي 

مي خواهند بازي هاي المپيك زمس��تاني چين را 
تحت الشعاع قرار دهند. 

آذرماه بود كه  امريكايي ها اعلام كردند به دليل نقض 
حقوق بشر، به ويژه س��ركوب اويغورها و تبتي ها و 
سركوب جنبش دموكراسي خواهي در هنگ كنگ 
و تهديد عليه تايوان، تصميم به تحريم ديپلماتيك 
المپيك زمستاني 2022 پكن گرفته اند و مقامات 
رسمي اين كشور سفري به چين براي حضور در اين 
رقابت ها نخواهند داشت. البته ورزشكاران امريكايي 
در المپيك زمستاني حضور خواهند داشت. پس از 
تصميم امريكا، برخي از كشورهاي هم پيمان ايالات 
متحده هم به تحريم كنندگان ديپلماتيك بيست و 

چهارمين دوره مسابقات پيوستند. 
پس از تصميم سياس��ي برخي كش��ورها، چين 
خواهان جلوگي��ري از ورود سياس��ت به ورزش 
شد و از اين تصميم به ش��دت انتقاد كرد. وانگ 
ونبين، سخنگوي وزارت خارجه چين مي گويد: 
»ايالات متحده امريكا، بريتانيا، كانادا و استراليا 
با تحريم ديپلماتيك المپيك، مرتكب يك اشتباه 
شده اند. آنها بهاي اشتباه خود را خواهند پرداخت. 
تأكيد مي كنم كه چين هيچ يك از اين كشورها 
را اصلًا دعوت نكرده اس��ت. مقام��ات حكومتي 
اين كش��ورها چه بيايند و چه نيايند، بازي هاي 
موفقيت آميزي در پكن برگزار خواهد شد. ورزش 
ربطي به سياس��ت ندارد و دخالت سياس��ي در 

المپيك، كار درستي نيست.«
  حمايت ايران از المپيك زمستاني چين

ديروز بود كه كميته ملي المپيك ايران از برگزاري 
بازي هاي زمستاني 2022 در چين حمايت كرد 

و رضا صالحي اميري، رئيس اين كميته در نامه اي 
به همتاي چيني اش، تصمي��م امريكا را ضربه به 
منشور المپيك دانس��ت. در نامه صالحي اميري 
به ژونگ ون گو، رئيس كميته ملي المپيك چين 
آمده است: »س��لام صميمانه مرا از كميته ملي 
المپيك جمهوري اس��لامي ايران پذيرا باشيد. 
بدين وس��يله حمايت خود را از برگزاري بيست 
و چهارمي��ن دوره بازي هاي المپيك زمس��تاني 
پكن 2022 اعلام مي داريم. بيانيه دولت امريكا 
و تحريم ديپلماتيك بازي هاي المپيك زمستاني 
پكن 2022، اقدام خصمانه و دخالت آشكار جهت 
تضعيف روند برگزاري اين بازي ها است كه بيانگر 
موضع گيري آن دولت و برخي كشورهاي همسو 
به منظور منتسب نمودن تحريم ها و تعميم آن 
به بازي هاي المپيك زمس��تاني اس��ت. تحريم 
ديپلماتيك بازي هاي المپيك زمس��تاني پكن و 
حضور نيافتن مقامات سياس��ي ايالات متحده، 
شركا و متحدان در مراسم افتتاحيه و اختتاميه 
اين بازي ها، نمايانگر افزايش تحريم هاي مستبدانه 
امريكا با هدف ايجاد اخلال، نيل به خواسته ها و 

اهداف شوم آن دولت است. 
اقدام عامدان��ه و جانبدارانه دولتم��ردان امريكا 
بيانگر سوءاستفاده از جنبش المپيك به منظور 
آس��يب رس��اندن و كمرنگ نمودن حلقه اتحاد 
ملت ها اس��ت كه نظير آن در سال هاي 1980 و 
1984 ني��ز رخ داد. تحريم ديپلماتيك اخير اين 
بازي ها از سوي دولت امريكا نمونه بارز استفاده 
ابزاري از رويداد المپيك براي دستيابي به مقاصد 
قدرت طلبانه، افزايش تنش ها و ترويج اس��تبداد 

در جهان اس��ت. كميته ملي المپيك جمهوري 
اسلامي ايران مخالف تحريم ديپلماتيك دولت 
امريكا بر بازي هاي المپيك زمستاني پكن 2022 
است، چراكه اين اقدام منجر به نقض روح المپيك 

و در تناقض با اصول آن است.«
   ورزش بايد عاري از سياست باشد

حمايت ايران از برگزاري المپيك زمستاني در چين 
در شرايطي است كه در هفته هاي اخير، تصميم 
سياسي امريكا در تحريم ديپلماتيك اين مسابقات 
واكنش هاي منفي زيادي را به همراه داشته است. 
سازمان ملل در نشست مجمع عمومي صلح نامه 
المپيك پكن را تأييد و بر بي طرفي سياس��ي اين 
رقابت ها تأكيد كرده است. آنتونيو گوترش، دبيركل 
سازمان ملل هم گفته است دعوت چين براي حضور 

در رقابت ها را پذيرفته است. 
روسيه هم با حمايت از پكن از واشنگتن به خاطر 
تحريم ديپلماتيك بازي هاي المپيك زمستاني 
انتقاد كرده است. ديميتري پسكوف، سخنگوي 
كرملين در بيانيه اي گفت: »موضع ما اين است كه 
بازي هاي المپيك بايد عاري از سياست باشد.« 
استانيس��لاو پوزنياكوف، رئيس كميته المپيك 
روس��يه هم اين تحريم را بي معنا خوانده است: 
»جنبش المپيك از جنبش هاي سياسي فاصله 
مي گيرد و اين مس��ائل نيز منحصراً يك ماهيت 
سياس��ي دارد. بنابراين نمي توانم به طور قطعي 
از اين اظهارات حماي��ت كنم، زيرا ما به خوبي به 
ياد داريم كه تلاش هاي سياسي و شركت نكردن  
ورزشكاران در المپيك هاي 1980 و 1984 به چه 

چيزهايي منجر شد.«
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دنيا حيدري

شيوا نوروزي

 استارت جام ملت هاي آفريقا
به رغم كرونا و مخالفت ها

مخالفت ها كوچك ترين تأثيري در نتيجه نداش��ت و سي وس��ومين دوره 
مسابقات جام ملت هاي آفريقا شب گذشته و بعد از تعويقي يك ساله با مصاف 

كامرون – بوركينافاسو و سپس اتيوپي- كيپ ورود آغاز شد.
شيوع سويه جديد كرونا)اوميكرون( كه خاستگاه آن آفريقا بود، نگراني هاي 
زيادي را در خصوص گسترش دوباره اين ويرس در بين فوتباليست ها ايجاد 
كرده بود، به طوري كه گمانه زني ها و احتمالات حاكي از تعويق دوباره جام 
ملت هاي آفريقا بود.   به طوري كه اتحاديه باشگاه هاي اروپا با ارسال نامه اي به 
معاون دبيركل فيفا، نگراني هاي خود را از بابت سفر لژيونرهاي آفريقاي شاغل 
در اروپا به قاره سياه در بحبوحه شيوع كرونا با فدراسيون جهاني فوتبال در ميان 
گذاشت. نگراني ها پر بيراه هم نبود. اين داستان مي توانست باعث شيوع دوباره 
و گسترش ويروس كرونا در بين فوتباليست ها شود. با وجود اين كنفدراسيون 
فوتبال آفريقا حاضر نشد به بيانيه اتحاديه باشگاه هاي اروپا واكنش نشان دهد 
و در مقابل لوكس سپتمبر، مدير روابط رسانه  اي اين سازمان به نشريه گاردين 
گفت كه جام ملت هاي آفريقا در تاريخ مقرر، يعني روز نهم ژانويه سال 2022 
برگزار خواهد شد. اين در حالي بود كه در بسياري از رسانه ها گمانه زني ها حاكي 

از بررسي شرايط براي برگزاري يا عدم برگزاري اين رقابت ها بود. 
    

نگراني از برگزاري جام ملت هاي آفريق��ا، ايتاليايي ها را به تكاپو انداخت، به 
طوري كه فابيو سيسيليانو، عضو كميته تعيين قوانين مربوط به محدوديت هاي 
ويروس كرونا در گفت وگو با يكي از ايستگاه هاي راديويي اين كشور مدعي 
شد قوانين ممكن است براي لژيونرهاي آفريقايي دردسرساز شود: »در حال 
حاضر شرايط اينطور است كه بازگشت به ايتاليا براي شهرونداني كه از كامرون 
برمي گردند، نيازمند تست منفي 72 ساعت پيش از پرواز و سپس قرنطينه 10 
روزه است كه پس از آن نيز بايد تست ديگري از آنها گرفته شود.« اين بدان معنا 
بود كه هر بازيكني از ليگ ايتاليا كه در جام ملت هاي آفريقا حاضر مي شود و 
تا فينال اين مسابقات به همراه تيم ملي كشورش صعود می كند، نمي تواند از 
10تا 13 روز در تمرينات گروهي تيمش شركت كند و اين به معناي دوري 

نزديك به 45 روزه از تركيب تيمش خواهد بود. 
    

تأكيد به برگزاري جام ملت هاي آفريقا اعتراض بسياري از باشگاه هاي اروپايي 
را به دنبال داشت و ECA )اتحاديه باشگاه هاي اروپا( با انتشار بيانيه اي اعلام 
كرد باشگاه هاي قاره س��بز نبايد براي آزاد گذاشتن بازيكنان شان جهت 
شركت در اين تورنمنت تحت فشار قرار بگيرند. اما با وجود تمام اعتراض ها و 
حرف و حديث هايي كه از احتمال لغو دوباره جام ملت هاي آفريقا خبر مي داد، 
ساموئل اتوئو، رئيس فدراسيون فوتبال كامرون سفت و سخت پاي كار ايستاد 
و تأكيد داشت با توجه به اينكه مسابقات يورو در همه گيري ويروس كرونا 

برگزار شده، دليلي براي لغو جام ملت هاي آفريقا وجود ندارد.«
    

 البته همه نگراني ها بابت اينكه آفريقا خاستگاه اوميكرون بوده، نبود و افزايش 
شيوع دوباره كرونا در قاره سبز نيز مشكل ديگري بود كه با توجه به حضور 
لژيونرهاي حاضر در اروپا مي توانست سلامت جام ملت هاي آفريقا را به دردسر 
بيندازد، اما حتي اين داستان هم نتوانست مانعي براي برگزاري رقابت هايي 

شود كه شب گذشته با رويارويي مصاف كامرون – بوركينافاسو آغاز شد. 
جام ملت هاي آفريقا در حالي از عصر روز گذش��ته به وقت ايران آغاز شد 
كه قوانين جالب توجه و سفت و سختي براي آن در نظر گرفته شده بود. 
بر اساس دستورالعمل هاي جديد كنفدراسيون فوتبال آفريقا تيمي كه 
تحت الش��عاع كرونا قرار گرفته، اما 11 بازيكن در دس��ترس داشته باشد 
بازي هايش در جام ملت هاي 2021 آفريقا برگزار مي ش��ود، حتي اگر در 
بين اين 11 بازيكن دروازه باني نباشد و همه دروازه بان هايش درگير بيماري 
شده باشند. اما تيمي كه با اين تعداد بازيكن حاضر به انجام بازي نشود با 
نتيجه 2 بر صفر بازنده اعلام مي ش��ود. اين دستورالعمل بعد از آنكه چند 
كشور آفريقايي موارد ابتلا به كرونا را پيش از شروع به اين مسابقات گزارش 
كردند اتخاذ شد. البته CAF مدعي است در موارد استثنا، كميته برگزاري 

مسابقات تصميم مناسب را اتخاذ مي كند. 
تيم ملي مصر، قهرمان هف��ت دوره جام ملت هاي آفريق��ا كه هدايتش را 
كي روش در دست دارد جمعه پس از مثبت شدن تست چند نفر از بازيكنان 
خود ضمن لغو سفر به كامرون)ميزبان( تمريناتش را نيز عقب انداخت و در 

نهايت با يك روز تأخير شنبه راهي اين كشور شد. 
در ادامه اين فصل از رقابت هاي جام ملت هاي آفريقا كه عصر روز گذشته با 
برگزاري دو بازي در گروه A برگزار شد، امروز نيز دو بازي در گروه B برگزار 
مي شود كه طي آن زيمباوه با س��نگال و گينه با مالاوي ديدار مي كنند. در 

گروه C نيز غنا با مراكش و قمر با گابن مصاف مي دهند.

حاشيه اي بر حمايت ايران از برگزاري المپيك زمستاني پكن و انتقاد از تحريم امريكايی اين رقابت ها

سیاسي كاری امريکايی در المپیک چینی!

 برگزاري سوپرجام فوتبال 
به نام »شهداي چوار« 

س��وپرجام فوتبال ايران بين تيم هاي پرس��پوليس و فولاد خوزستان به 
ياد ش��هداي چوار ايلام برگزار خواهد شد. بازي س��وپرجام بين تيم هاي 
پرسپوليس و فولاد خوزستان كه با سي و پنجمين سالروز فاجعه بمباران 
مسابقه فوتبال چوار ايلام مصادف شده است، روز 18 بهمن ماه برگزار خواهد 
شد. به همين مناسبت فدراسيون فوتبال و سازمان ليگ با همكاري معاونت 
فرهنگي وزارت ورزش و جوانان، بنياد شهيد و امور ايثارگران، هيئت فوتبال 

ايلام و ساير نهادهاي مرتبط ويژه برنامه هايي را در نظر گرفته اند.

 قضاوت داوران زن ايران 
در تنیس روي میز بازي هاي آسیايي

منفعت حذف از آسیا به ضررش مي چربد
حذف تيم هاي مطرح ايران )پرس��پوليس و 
اس��تقلال( از ليگ قهرمانان بي شك باعث 
كاهش شور و حال مسابقات ليگ برتر، رسانه ها 
و هواداران مي شود و ترانسفر بازيكناني چون 
قائدي، نوراللهي و خليل زاده را نيز س��خت 
مي كند، چراكه اين رقابت ها ويتريني براي 
ديده شدن بازيكنان ايراني است، اما منفعت 
اين اتفاق از ضرر آن بيشتر است. آنقدر دروغ 
گفتيم و جعل كرديم كه ديگر حناي ما پيش 
مديران فوتبال و نزد فيفا و ای اف سی رنگي ندارد. آنها براي ما حرص مي خورند، 
براي آنكه زيرساخت هايمان را درست كنيم. اين اتفاق ما را به سمت حرفه اي 
شدن واقعي سوق مي دهد و خيلي هم خوب است، چراكه كنفدراسيون فوتبال 
آسيا برايمان برنامه ريزي 10 ساله كرده است، كاري كه خودمان نكرديم! ما بايد 
از ای اف سی تشكر كنيم كه از باشگاه هاي ما ورزشگاه اختصاصي مي خواهد 
و با تأكيد به عدم استفاد از منابع مالي دولتي باعث شد كه گردش مالي 260 
ميليارد تومان منابع دولتي در فوتبال متوقف ش��ود. با وجود حرفه اي شدن 
زباني، فوتبال باشگاهي ايران همچنان شاهد بازي كردن تيم ها در ورزشگاه هاي 
وزارت ورزش يا ساير نهادهاي عمومي است و اين اتفاق مي تواند آنها را موظف 
كند به ساخت ورزشگاه و باشگاه ها را صاحب ورزشگاه و بليت فروشي خواهد 
كرد و وضعيت فوتبال ما از اين غول بلعنده منابع دولتي خارج خواهد شد. ما 
فراموش كرديم فوتبال صنعتي درآمدزاست و اين اجبار مي تواند باشگاه ها را 
مجبور كند به استفاده از پتانسيل هايي چون درآمدزايي از فروش پيراهن، نصب 
تبليغ و حتي ساخت رستوران و درمانگاهي كه هواداران شان را به استفاده از 
آن مجبور كند تا درآمدش به جيب باشگاه برود. كاري كه تيم هاي اروپايي 
انجام مي دهند. كنفدراسيون فوتبال آسيا تابلوي حرفه اي بودن را از ما گرفته 
و مي گويد به جاي اينكه تعريف كنيد، حرفه اي بودن چگونه است، حرفه اي 
شويد. اين يعني كاري را كه ما طي اين سال ها انجام نداده ايم، آنها دارند براي ما 
انجام مي دهند و با اين اتفاق كه منفعتش به مراتب از ضررهايش بيشتر است، 

ما را موظف مي كنند كه به شكل واقعي حرفه اي شويم.

جلال چراغپور 

كارشناس فوتبال 

فوتبال در احاطه دروغگوهاي فراموشکار!
از قديم گفته اند »دروغگو فراموشكار است«، انصافاً هم درست گفته اند. 
متأسفانه فوتبال ايران را همين دروغگوهاي فراموشكار دوره  كرده اند و تا 
نابودي و غارت كامل آن دست از تلاش نخواهند كشيد. با گذشت يك هفته 
از حذف رسمي دو قطب اصلي فوتبال كشورمان از ليگ قهرمانان آسيا، 
نه تنها هيچ مسئولي بابت اين فاجعه از ميليون ها هوادار دو تيم عذرخواهي 
نكرده، بلكه بسياري از مسببان اين حذف تاريخي با مطرح كردن ادعاهاي 
خلاف واقع، اداي مديران دلسوز را درمي آورند. عذرخواهي پيشكش، لااقل 

با دروغ هايتان نمك روي زخم  مردم نپاشيد. 
تحمل اين شرايط براي هواداران پرسپوليس و استقلال واقعاً سخت است. آب 
آنقدر گل آلود شده كه كفاشيان هم براي جا نماندن از موج انكار و تكذيب وارد 
گود شده است. رئيس سابق فدراسيون در گفت وگويي راديويي مدعي شده 
زمان مديريت او براي كسب مجوز حرفه اي سندسازي صورت نگرفته است! 

گويا شدت فراموشكاري انسان ها در بين مديراني كه جزو مقصران حذف 
سرخابي ها هستند نسبت به افراد عادي بسيار بيشتر است تا جايي كه يادشان 
رفته چند سال پيش شخصاً به سندسازي اعتراف كرده اند. البته اعتراف به 
ارسال اسناد خلاف واقع به كنفدراسيون از سوي افراد ديگر نيز تأييد شده 
است. اسفندماه دو سال پيش، زماني كه ابراهيم شكوري دبيركل فدراسيون 
بود هم به اين واقعيت اعتراف كرد و آذري مديرعامل سابق باشگاه فولاد نيز 
بر اين ادعا صحه گذاشته است. ديگر چند نفر بايد صراحتاً به اين مسئله اشاره 

كنند تا امثال كفاشيان اين دروغ تكراري را به زبان نياورند؟!
از اينها گذشته همين اواخر بود كه مالكيت دو باشگاه پرسپوليس و استقلال 
به صورت صوري به دو وزارتخانه ديگر واگذار شدند. آيا وزارت ورزش ديگر 
مالك سرخابي ها نيست، اگر هست مدارك ارسالي به آسيا، سندسازي تلقي 
مي شوند يا نه؟ سال هاس��ت براي حل مشكل مالكيت مش��ترك و دولتي 
پرطرفدارترين تيم هاي قاره كهن صورت مسئله پاك شده و جاي آن با مدارك 
غيرواقع و جعلي پر شده تا بلكه  اي اف سي دست از سر آنها بردارد. تا قبل از اين 
به هر شكل ممكن و با پرداخت خسارت و جريمه اين هدف محقق مي شد، 
ولي بي تفاوتي به مهلت آخر باعث شد پيش بيني ها به واقعيت تبديل شوند و 
سرخابي ها ليگ قهرمانان را از دست بدهند. حال به جاي  آنكه مسببان پرتعداد 
اين ماجرا عذرخواهي كنند و به خاطر قصور و سوءمديريت شان پاسخگوي 
مردم باشند، دست پيش گرفته اند. در اين بلبشو انگار هيچ كس مقصر نيست 

و هيچ بعيد نيست در آخر هم هواداران مقصر اصلي شناخته شوند. 
همه ما مي دانيم اصل ماجرا چيست. دست و پا زدن هاي مديران فعلي و سابق براي 
توجيه اهمال خود، نه تنها تغييري در اصل قضيه ايجاد نمي كند، بلكه بي اعتمادي 
هواداران به آنها را افزايش مي دهد. اگر طي اين سال ها طبق وعده هاي مكرر داده 
شده دو تيم به شكل واقعي خصوصي شده بودند امروز حضور در ليگ قهرمانان به 
يك رؤيا تبديل نمي شد. ضمن اينكه علاوه بر بحث مالك مشترك، سرخابي ها با 
چالش  بدهي هاي سنگين مالياتي و شاكيان زياد نيز روبه رو هستند. با اين تفاسير 
چطور مي توان پذيرفت تا قبل از اين مجوز آسيايي دو تيم بدون سندسازي و 
وارونه جلوه دادن واقعيت صادر شده باشد. متأسفانه عدم برخورد جدي با تخلفات 
گسترده فوتبال  آش را آنقدر شور كرده كه هر كسي به خودش جرئت مي دهد 
ادعايي را مطرح كند در حالي كه خود او نيز يكي از مقصران بوده و هس��ت. در 
رزومه مديريتي آقايان، پرونده هاي سنگين زيادي وجود دارد، ولي از آنجا كه نه 
خبري از برخورد جدي شده و نه محاكمه آنها، خيال شان راحت است كه هرچه 
بگويند به كسي برنمي خورد و فقط روي اعصاب مردم راه مي روند. حالا كه آنها 
يادشان رفته در گذشته چگونه تيشه به ريشه فوتبال زده اند، رسانه ها وظيفه 
دارند دروغ هاي آقايان را به روي شان بياورند. البته آنها وقيح تر از اين حرف ها 
هستند و بايد همچنان منتظر عذرخواهي شان باشيم. پيدا كردن دروغ هاي 
جديد و قديمي شان هم كار سختي نيست و با يك جست وجوي ساده اينترنتي 

تعداد زيادي از آنها مقابل چشممان ظاهر مي شوند. 

با اعلام كنفدراسيون تنيس روي ميز آسيا، دو داور 
زن ايران در بازي هاي آسيايي 2022 قضاوت خواهند 
كرد. از سوي كميته داوران كنفدراسيون تنيس روي 
ميز آسيا اسامي داوران حاضر در بازي هاي آسيايي 
هانگژو اعلام شد. طبق اعلام كنفدراسيون آسيا، دو 
داور نشان آبي ايران در ليس��ت داوران دعوت شده 
حضور دارند. بر اين اساس سيمين رضايي كه سابقه 
حضور در المپيك 2020 توكيو را در كارنامه دارد و همچنين نسيبه دلير هروي، نماينده هاي داوري 
ايران در بازي هاي آسيايي خواهند بود. علاوه بر ايران، كره جنوبي، ژاپن، هنگ كنگ، تايلند، اردن و 

لبنان هم در اين مسابقات دو نماينده در بخش داوري دارند.

    چهره

بانوي اول كاراته ايران است و بدون هيچ ترديدي 
كسي جايگزينش نيست. با اين حال گويا او نيز 
اين روزها فراموش شده و كسي س��راغي از او و 
احوالش نمي گيرد. حميده عباسعلي، كاراته كاي 
المپيكي ايران و بانوي مدال آور كش��ورمان در 
ميادين جهاني و آس��يايي بعد از عمل جراحي 
پا مش��غول ادامه برنامه هاي تمريني و درماني 

خود است، اما از عدم توجه مسئولان گلايه دارد: 
»هميشه سعي كرده ام روي پاي خودم بايستم 
و براي رس��يدن به اهداف بزرگ منتظر كس��ي 
نباشم. در اين مسير نيز خيلي از بزرگان ورزش 
كنارم بودند و به من مش��اوره دادند. كاراته خانه 
دوم من است، متأسفانه در خانه خودم فراموش 
شدم. غير از چند روز نخست، در سه ماه گذشته 
پيگيري خاصي درباره روند درم��ان و احوالم از 
س��وي فدراس��يون كاراته صورت نگرفته است. 
يادم نمي آيد تا امروز نايب رئيس زنان فدراسيون 
درباره ش��رايطم با من حرفي  زده باش��د. من در 
المپيك آس��يب ديدم و انتظار داشتم مسئولان 
فدراسيون پيگير شرايطم باشند. خارج از كاراته، 
افرادي بودند كه پيگير كارم بودند كه مهم ترين 
ش��خص صالحي امي��ري، رئيس كميته 
ملي المپيك و پيم��ان فخري بودند 
كه باعث دلگرمي من ش��دند. به 
عبارتي هرچ��ه از خانواده كاراته 
دور مي شدم، افرادي بودند كه 
برايم قوت قلب باشند. مطمئن 
باشيد عباسعلي با قدرت براي 
افتخار آفرين��ي زير پرچم 
مق��دس ايران اس��لامي 

بازخواهد گشت.«

مسئولان كاراته فراموشم كرده اند

    خبر


